## 厂家供应pet薄膜全自动裁切机 塑料薄膜切片机 pvc薄膜电脑切片机

产品名称	厂家供应pet薄膜全自动裁切机 塑料薄膜切片机 pvc薄膜电脑切片机
公司名称	深圳市龙岗区新辉远达自动化设备厂
价格	22000.00/台
规格参数	切片方式:电眼追踪及定长 送料精度: ± 0.1mm 裁切速度:50-200pcs/mi
公司地址	深圳市龙岗区布吉街道上水径村达成工业区
联系电话	15800086258

## 产品详情

厂家供应pet薄膜全自动裁切机 塑料薄膜切片机 pvc薄膜电脑切片机应用范围/ Application range

适合各种卷材的贴合、冲型,可作定长全断、切片。可进行二次追位切片,在电子行业和印刷行业得到广泛 应用.

It can be applied to laminate and punch various coiled materials. It is able to complete full-break and half-break cutting, and is capable of secondary die cutting correction and widely applied in electronic and printing industries

- 1.本机是胶带加工业的设备,高精度、性能可靠、耐用、安全 2.轻松实现自动跟標切片、独立切片。
- 3.自动计数,自动计片 4.高切片速度达180次分钟。
- 5.电器集中控制,大触摸屏幕显示,设备方便,功能强大。
- 1. This is a professional equipment suitable for processing adhesive tapes, featuring high precision, reliable performance, 2. It can easily conduct automatic slicing based on marks and independent slicing. 3. It s available for automatic counting and slicing calculation. 4. Max Slicing speed can reach 180 times/minute. 5. It can realize a centralized control and large touch screendisplay with powerful functions.

厂家供应pet薄膜全自动裁切机 塑料薄膜切片机 pvc薄膜电脑切片机跟標和定长切片

- 1.定长切片时只需设定长度即可。 2.精度为设定长度的0.4%。 3.跟標切片用于已排废产品的切片。
- 4.可以把任意多个产品切为一张. 5.自动跟踪产品或设备的標识
- 6.保证切在产品的间距内,整齐快速.

Slicing based on Marks and Fixed Length 1. Only a fixed length shall be set for Slicing based on such F ed Length 2. Accuracy shall be 0. 4% of the fixed length 3. Slicing based on marks is suitable for slicing any product

whose waste is discharged 4. Various products can be sliced into one. 5. It will automatically trace the product sor equipment slabeling 6. Within the product s spacing, it can guarantee a proper and precise slicing.	